
Na svojo zadnjo interpelacijo in osebno posre -
dovanjo sem dobil od ministra za poljedelstvo in vo
de dne 1. oktobra tega leta pod štev. 5150 sledeči 
odgovor: 

Na vprašanja, katera ste mi izvolili staviti o 
regulaciji rek Drave, Mure in Pesnice, to sta: 

1. Ali se hočem prepričati o nujnosti in upra
vičenosti Vaših zahtev, 

2. Ali hočem mojim uradom in organom ukaza
ti, da se na osnovi kreditov, odobrenih za leto 1920
21 izvrše najnujnejše obrambne naprave na Dravi in 
Muri in da se popravijo dela na Pesnici, imam čast 
odgovoriti sledeče: 

k točki 1. Popolnoma sem prepričan o nujnosti 
in upravičenosti Vaših zahtev in mnogo mi je ležeče 
na tem, da se najnujnejša dela po možnosti čim prej 
izvršijo. 

k točki 2, V to svrho sem izdal potrebno odred
be podrejenim organom in uradom, da na osnovi o 
dobrenih kreditov za to proračunsko leto izvršijo naj 

ujnejša dela ob imenovanih rekah, posebej pa še v 
krajih, katere ste v svoji interpelaciji navedli." (Ci 
tatelji moje interpelacije znajo, da sem posebej nave
del: St. Janž, Sv. Marko, Muretinoi in razne kraje 
ob Pesnici.) 

Tako še glasi odgovor ministrov. Upam prav 

Pearave ob D »vi, Pesnici in Muri. 
(Piše poslanec J. Vesenjak.) 

trdno, da se bodo poprave res izvršile, saj sem sku
paj z okrajnimi oblastmi, posebej z g. vodjem glavar
stva v Ptuju in g. civilnim komisarjem v Prekmurju 
storil vse, kar jo bilo mogoče. Posebej pa sem skrbe: 
da kljub velikim težavam, ki jih ima država v de 
narnem oziru sedaj, spravim v proračun nekatere 
kredite. Gotovo je, da je moje delo le pričetek. Mo] 
naslednik bo imel za naše kraje nalogo in dolžnost, 
da pridemo do uspeha, kakor je mogoč in za ljudstvc 
potreben Posebej bo treba paziti, da se krediti na
zadnje ne uporabijo samo za — Ljubljanco! 

O popravah ob Dravi, Pesnici in Muri sva raz 
pravljala posebej mnogo s prejšnjim ministrom polje
deljedelsfva, mojim spoštovanim tovarišem Roškar ■ 
jem, in povdarjati moram, da je on to in marsiktero 
drugo našo kmetijsko zadevo krepko podpiral. Tudi 
sedanji minister, Srbradikalec dr. Velizar Jankovič 
nam je naklonjen. 

Da bo delo dobro uspelo, pa rabimo v Ptuju po
sebni gr; dbeni oddelek, kajti jasno je, da jo maribor 
ski preobložen. Tudi v tem oziru sem ponovno govo
ril z oblastmi v Ljubljani. Storim dan'es to še javno 
v časopis'. otovilom da se na Štajerskem no bo
rne zadovoijiis s tem, da se nas tolaži z bodočnostjo, 
ker g. nad tik Klinar vidi samo malo črez svojo 
Ljubljanco. 


